
Protokoll fört vid Lilla Rådets och Stora rådets möten den 11 april kl 8.30-9.30 i 
Sjöglimten.

§ 1 Barnombudskvinnan Helena Edvinsson från Strängnäs kommun var med på våra 
möten. Hon berättade om bl a följande:

- En vacker strandpromenad kommer att byggas ända fram till gästhamnen.

- Trasiga lekredskap ska bytas ut i lekparkerna i Mariefred.

- Den stora lekparken vid Jakob Ulfssons väg ska rustas upp. Vad önskar eleverna sig till 
den lekparken? Frågan ska tas upp i klasserna som för fram fem önskemål per klass. 
Dessa önskemål förs vidare till elevråden som i sin tur röstar fram de fem önskemål som 
Gripsholmsskolan för fram gällande redskap till parken. Omsröstningarna ska vara gjorda 
och klara före sommarlovet.

- Maja & Leo från elevrådet har varit med och gett synpunkter på parkområdet som finns i 
anslutning till Strandrestaurangen. Förslag som framförts är fontän, busk-labyrint, 
skateboardpark, träkoja och äppelträd.

§ 2 Lilla rådet framförde följande övriga ärenden under mötet:

- När kommer skolgården att rustas upp?

- Får man spela med annat än kulor, t.ex pokémon-kort?

- Delfinerna tyckte att de har för kort lunchrast.

- Blåvalarna önskade tacos till lunch varannan fredag.

§ 3 Stora rådet framförde följande övriga ärenden under mötet:

- Fotbollsnäten är trasiga och bör bytas ut.

- Kan man ha högre nät bakom fotbollsmålen så att bollen inte hamnar ut i vattnet?

- När kommer skolgården att rustas upp?

- Många synpunkter på och diskussioner om skolmaten.

- Åk 6 önskar koner, bollar och ringar upp till sin egen skolgård vid Eken.


